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Zápis ze společného jednání Valné hromady, Správní rady a 

Dozorčí rady, Programového výboru a Kontrolního výboru  
MAS Holicko ze dne 29. 5. 2019 v 15:00 hod. v zasedací síni 

MěÚ v Holicích 

 

Přítoﾏﾐi: viz Preseﾐčﾐí listiﾐa v příloze 

Počet čleﾐů Valﾐé hroﾏad┞ 27, přítoﾏﾐýIh 19, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 8 

Počet čleﾐů Správﾐí rad┞ ヶ, přítoﾏﾐýIh 5, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 1  

Počet čleﾐů Dozorčí rady 3, přítoﾏﾐýIh 2, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 1 

Počet čleﾐů Prograﾏového výHoru ヶ, přítoﾏﾐýIh 5, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 1 

Počet čleﾐů Koﾐtrolﾐího výHoru ン, přítoﾏﾐýIh 3, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 0 

 

Program: 

1. )ahájeﾐí setkáﾐí 

2. IﾐforﾏaIe o čiﾐﾐosti MAS v roce 2018 

3. Mid-term evaluace Strategie CLLD MAS Holicko 

4. Aktualizace Strategie CLLD MAS Holicko 

5. Informace o hospodařeﾐí MAS v roce 2018 a účetﾐí závěrka MAS za rok ヲヰヱ8 

6. IﾐforﾏaIe o výsledku zpráv┞ ﾐezávislého auditora  

7. Výročﾐí zpráva MAS HoliIko za rok ヲヰ18 

8. )ﾏěﾐa jedﾐaIího řádu Valﾐé hroﾏad┞ MAS HoliIko 

9. Informace o čiﾐﾐosti MAS Holicko v roce 2019 

10. Výzv┞ MAS HoliIko v roce 2019 

11. Růzﾐé 

12. )ávěr 

 

1) Jedﾐáﾐí zahájil předseda Správﾐí rad┞ MAS HoliIko Mgr. Oﾐdřej VýHorﾐý. Zapisovatelem byla 

zvolena Ing. Michaela Kovářová, ověřovateli zápisu Michal Kurka a Vladislava Mašková. Předseda 
Správﾐí rad┞ MAS HoliIko Mgr. Oﾐdřej VýHorﾐý přivítal přítoﾏﾐé partnery MAS Holicko. 
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Ihﾐed v úvodu ředitelka iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé o toﾏ, že ﾏiﾐulý týdeﾐ oHdržela žádost o partﾐerství 
v MAS od Spolku rodičů a přátel LMŠ HluHáček, proto ﾐavrhuje přidat ﾐový Hod prograﾏu: )ﾏěﾐa 
v partﾐerské základﾐě. 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o přidáﾐí ﾐového Hodu ふ)ﾏěﾐa v partﾐerské základﾐěぶ do prograﾏu 
dﾐešﾐího jedﾐáﾐí: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヱ9, pro hlasovalo 19, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel 
0. 

Usneseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 2/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje prograﾏ dﾐešﾐího jedﾐáﾐí v toﾏto zﾐěﾐí: 
1. Zahájeﾐí setkáﾐí  
2. Zﾏěﾐa v partﾐerské základﾐě 

3. IﾐforﾏaIe o čiﾐﾐosti MAS v roce 2018 

4. Mid-term evaluace Strategie CLLD MAS Holicko 

5. Aktualizace Strategie CLLD MAS Holicko 

6. IﾐforﾏaIe o hospodařeﾐí MAS v roIe ヲヰヱΒ a účetﾐí závěrka MAS za rok ヲヰヱΒ 

7. IﾐforﾏaIe o výsledku zprávy ﾐezávislého auditora  
8. Výročﾐí zpráva MAS HoliIko za rok ヲヰヱΒ 

9. Zﾏěﾐa jedﾐaIího řádu Valﾐé hroﾏady MAS HoliIko 

10. IﾐforﾏaIe o čiﾐﾐosti MAS Holicko v roce 2019 

11. Výzvy MAS HoliIko v roIe ヲヰヱΓ 

12. Růzﾐé 

13. Závěr 

 

2) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala partﾐer┞ o toﾏ, že ﾏiﾐulý týdeﾐ oHdržela ヱ čleﾐskou 
přihlášku, a to od Spolku rodičů a přátel LMŠ HluHáček. 

)ástupk┞ﾐě Spolku rodičů a přátel LMŠ HluHáček Mgr. Jaﾐa Koudelová ve stručﾐosti sezﾐáﾏila 
přítoﾏﾐé s čiﾐﾐostí spolku. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o přistoupeﾐí Spolku rodičů a přátel LMŠ HluHáček za 

partﾐera MAS HoliIko: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヱ9, pro hlasovalo 19, proti hlasovalo 0, hlasováﾐí se 
zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 3/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje přistoupeﾐí Spolku rodičů a přátel LMŠ HluHáček 
za partnera MAS Holicko, o.p.s. v zastoupeﾐí její předsedkyﾐě Mgr. Jaﾐy Koudelové a pověřuje 
ředitelku MAS HoliIko podpiseﾏ Partﾐerské sﾏlouvy se Spolkeﾏ rodičů a přátel LMŠ HluHáček. 

 

Od této Ihvíle počet čleﾐů Valﾐé hroﾏad┞ ヲ8, přítoﾏﾐýIh ヲヰ, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 8. 

 

3) Ředitelka MAS Holicko informovala partnery o čiﾐﾐosti MAS Holicko v roce 2018 – 

udržitelﾐost StrategiIkého pláﾐu LEADER ヲヰヰΑ-2013, realizace Strategie CLLD 2014-2023, animace 

škol v OPVVV, Místﾐí akčﾐí pláﾐ rozvoje vzděláváﾐí (MAP), Malý LEADER pro HoliIko, Kraj Perﾐštejﾐů 
regioﾐálﾐí produkt, TuristiIká oHlast ParduHiIko, propagaIe MAS a jejího úzeﾏí, dotačﾐí poradeﾐství. 

 

4) Maﾐažerka MAS Mgr. Aﾐežka Pavlišová sezﾐáﾏila přítoﾏﾐé s průHěheﾏ a klíčovýﾏi závěr┞ 
mid-terﾏ evaluaIe Strategie CLLD. HodﾐoIeﾐ┞ H┞l┞ jak iﾐterﾐí procesy postup┞ MAS, tak i čerpáﾐí a 
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současﾐé potřeH┞ v jedﾐotlivýIh prograﾏovýIh ráﾏIíIh. Dále představila doporučeﾐí ﾐa další postup 
pro iﾏpleﾏeﾐtaIi Strategie CLLD v druhé poloviﾐě prograﾏového oHdoHí. 

Ředitelka MAS požádala přítoﾏﾐé čleﾐ┞, zda by H┞lo ﾏožﾐé se usﾐést i ﾐa toﾏ, že v případě 
požadavku řídíIího orgáﾐu ふMMRぶ ﾐa úpravu Evaluačﾐí zpráv┞, Hude ﾏoIi forﾏálﾐí zﾏěﾐ┞ provést 
vedouIí praIovﾐiIe pro realizaIi SCLLD saﾏa jako jejiIh hlavﾐí zpraIovatel. V případě zásadﾐíIh zﾏěﾐ 
H┞Ihoﾏ šli Iestou sIhváleﾐí valnou hromadou MAS. Důvodeﾏ je to, aH┞Ihom mohli rychle 

zareagovat ﾐa připoﾏíﾐk┞ ŘO a kvůli forﾏálﾐí opravě se ﾐeﾏuselo sIházet ヲΒ lidí. 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí Evaluačﾐí zprávy:  

přítoﾏﾐí čleﾐové Koﾐtrolﾐího výHoru 3, pro hlasovalo 3, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel 0. 

Usﾐeseﾐí Koﾐtrolﾐího výHoru č. 3/2019: 

Koﾐtrolﾐí výHor MAS HoliIko sIhvaluje Evaluačﾐí zprávu – Mid-term evaluace realizace Strategie 

CLLD MAS HoliIko za oHdoHí ヲヰヱヶ – 2018 s případﾐou ﾏožﾐostí úpravy jejího zﾐěﾐí vedouIí 
praIovﾐiIí pro realizaIi SCLLD dle požadavků ŘO. 
 

přítoﾏﾐí partﾐeři MAS 20, pro hlasovalo 19, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel 1. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 4/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje Evaluačﾐí zprávu – Mid-term evaluace realizace 

Strategie CLLD MAS HoliIko za oHdoHí ヲヰヱヶ – 2018 s případﾐou ﾏožﾐostí úpravy jejího zﾐěﾐí 
vedouIí praIovﾐiIí pro realizaIi SCLLD dle požadavků ŘO. 
 

5) Poté Iﾐg. MiIhaela Kovářová představila přítoﾏﾐýﾏ čleﾐůﾏ svůj ﾐávrh ﾐa aktualizaIi 
Strategie CLLD. AktualizaIe se týká pouze prograﾏového ráﾏIe PRV ふstrategiIká část, fiﾐaﾐčﾐí a 
iﾐdikátorový pláﾐぶ. Volﾐé fiﾐaﾐIe z pláﾐovaﾐého projektu spolupráIe + Fiche: 1-Podpora 

zeﾏědělskýIh podﾐiků, 2-Podpora potraviﾐářskýIh podﾐiků a 4-Ochrana lesﾐíIh porostů budou 

přesuﾐut┞ do ﾐové FiIhe: 7-Podpora spolkového života. Fiche 3-Podpora ﾏalýIh podﾐiků bude 

poﾐeIháﾐa. A FiIhe 5-)přístupﾐěﾐí lesa ﾐávštěvﾐíkůﾏ Hude ﾐavýšeﾐa o část alokaIe FiIhe ヴ-Ochrana 

lesﾐíIh porostů ふﾐezájeﾏ žadatelů o tuto fiIhi z důvodu kůrovIové kalaﾏit┞ぶ. Teﾐto ﾐávrh H┞l již 

prodiskutováﾐ a předHěžﾐě odsouhlaseﾐ ﾐa jedﾐáﾐí Správﾐí rad┞ ふヲヴ.ヴ.ヲヰヱΓぶ, Prograﾏového a 
Koﾐtrolﾐího výHoru ふヱン.ヵ.ヲヰヱΓぶ. Současﾐě přítoﾏﾐýﾏ H┞lo představeﾐo podroHﾐější zﾐěﾐí ﾐové FiIhe 
7-Podpora spolkového života, která je zaﾏěřeﾐa na podporu čiﾐﾐosti spolků ふNNOぶ v jedﾐotlivýIh 
oHIíIh regioﾐu. Její potřeHﾐost v┞pl┞ﾐula z mid-term evaluace – ﾐa jedﾐáﾐí fokusﾐí skupiﾐ┞, H┞lo 
zﾏíﾐěﾐo, že v ráﾏIi SCLDD jsou podporováﾐ┞ pouze oHIe a podﾐikatelé, ale ﾐejsou vůHeI 
podporováﾐ┞ NNO. 

V ráﾏIi diskuse H┞la projedﾐáﾐa zﾏěﾐa Fiche 7-Podpora spolkového života: navrhovaná ﾏa┝iﾏálﾐí 
hraﾐiIe způsoHilýIh výdajů projektu Hude zﾏěﾐěﾐa z ﾐavrhovaﾐýIh Βヰヰ tis. Kč ﾐa ンヰヰ tis. Kč. 
V souvislosti s tíﾏto Hude upraveﾐa i hodﾐota iﾐdikátoru „Počet podpořeﾐýIh operaIí“ 
z ﾐavrhovaﾐýIh 2 na 5. 

Ředitelka MAS požádala přítoﾏﾐé čleﾐ┞, zda H┞ H┞lo opět ﾏožﾐé se usﾐést ﾐa toﾏ, že v případě 
požadavku řídíIího orgáﾐu ふM)eぶ ﾐa úpravu aktualizaIe Strategie CLLD, Hude ﾏoIi forﾏálﾐí zﾏěﾐ┞ 
provést vedouIí praIovﾐiIe pro realizaIi SCLLD saﾏa jako jejiIh hlavﾐí zpraIovatel. V případě 
zásadﾐíIh zﾏěﾐ H┞Ihoﾏ šli Iestou sIhváleﾐí valﾐou hroﾏadou MAS.  

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí aktualizace Strategie CLLD MAS Holicko: přítoﾏﾐí partﾐeři 
MAS 20, pro hlasovalo 18, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel 2. 
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Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 5/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje aktualizaIi strategiIké části Strategie CLLD MAS 
HoliIko a přílohy č. ヱ Fiﾐaﾐčﾐí pláﾐ a iﾐdikátory pro prograﾏové ráﾏIe vyplývajíIí z provedeﾐé 
mid-term evaluace Strategie CLLD a výsledků dﾐešﾐího jedﾐáﾐí (přidáﾐí ﾐové FiIhe Α Podpora 
spolkového života, úprava iﾐdikátorů a fiﾐaﾐčﾐího pláﾐu prograﾏového ráﾏIe PRV dle skutečﾐého 
čerpáﾐí, kráIeﾐí FiIhe ヱ, ヲ, ヴ a ヶ ve prospěIh FiIhe Α a kráIeﾐí FiIhe ヴ ve prospěIh FiIhe 5) 

s případﾐou ﾏožﾐostí úpravy jejiIh zﾐěﾐí vedouIí praIovﾐiIí pro realizaIi SCLLD dle požadavků ŘO. 
 

6) V dalšíﾏ Hodě jedﾐáﾐí ředitelka MAS HoliIko předﾐesla zprávu o hospodařeﾐí MAS Holicko 

v roce 2018. Celkové příjﾏ┞ čiﾐil┞ 1 817,8 tis. Kč a Ielkové výdaje čiﾐil┞ 1 784,0 tis. Kč, tzﾐ. kladﾐý 
hospodářský výsledek ve výši ンン,Β tis. Kč.  

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí výsledků hospodařeﾐí MAS HoliIko za rok ヲヰヱ8: 

přítoﾏﾐí čleﾐové Koﾐtrolﾐího výHoru ン, pro hlasovalo ン, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Koﾐtrolﾐího výHoru č. ヴ/2019: 

Koﾐtrolﾐí výHor MAS Holicko sIhválil vyrovﾐaﾐý hospodářský výsledek orgaﾐizačﾐí složky MAS 
Holicko za rok 2018 a doporučil Valﾐé hroﾏadě sIhválit výsledky hospodařeﾐí orgaﾐizačﾐí složky 
MAS Holicko za rok 2018. 

 

přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヲ0, pro hlasovalo 19, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel 1. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 6/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje výsledky hospodařeﾐí orgaﾐizačﾐí složky MAS 
Holicko za rok 2018. 

 

přítoﾏﾐí čleﾐové Dozorčí rady 2, pro hlasovalo 2, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Dozorčí rady č. 1/2019: 

Dozorčí rada MAS Holicko sIhválila kladﾐý hospodářský výsledek MAS HoliIko, o.p.s. za rok ヲヰヱ8 

ve výši 33,8 tis. Kč a doporučila Správﾐí radě sIhválit účetﾐí závěrku MAS HoliIko, o.p.s. za rok 
2018. 

 

přítoﾏﾐí čleﾐové Správﾐí rady ヵ, pro hlasovalo ヵ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Správﾐí rady č. 1/2019: 

Správﾐí rada MAS Holicko sIhvaluje výsledky hospodařeﾐí MAS Holicko v roce 2018 a zároveň 
schvaluje i řádﾐou účetﾐí závěrku MAS HoliIko za rok 2018. 

 

7) Poté ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala, že H┞l zpraIováﾐ audit účetﾐí závěrk┞ ふsoučástí H┞l i 
audit výročﾐí zpráv┞ぶ. Výrok auditora zﾐěl: „Podle ﾐašeho ﾐázoru účetﾐí závěrka podává věrﾐý a 
poItivý oHraz aktiv a pasiv společﾐosti MAS HoliIko, o.p.s. k ンヱ.ヱヲ.ヲヰヱ8 a ﾐákladů a výﾐosů a 
výsledku jejího hospodařeﾐí za rok koﾐčíIí ンヱ.ヱヲ.ヲヰヱ8 v souladu s českýﾏi účetﾐíﾏi předpisy.“ 
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Dále MAS HoliIko podstoupila audit ověřujíIí dodržeﾐí podﾏíﾐek dotaIe dle Rozhodﾐutí o posk┞tﾐutí 
dotaIe, ideﾐtifikačﾐí dílo EIS C).ヰヶ.ヴ.ヵΓ/ヰ.ヰ/ヰ.ヰ/ヱヵ_ヰヰン/ヰヰヰヱヶヱヰ, ﾐázev „RealizaIe SCLLD MAS 
HoliIko v oHdoHí ヲヰヱヶ - ヲヰヲン“, posk┞tovatel MMR. Výrok auditora zﾐěl:  „Podle ﾐašeho ﾐázoru Hyly 
PříjeﾏIeﾏ dotaIe dodržeﾐy ustaﾐoveﾐí OHeIﾐýIh pravidel pro žadatele a příjeﾏIe, Hyla vedeﾐa 
odděleﾐá účetﾐí evideﾐIe, fiﾐaﾐčﾐí prostředky ﾐeHyly využity ﾐa ostatﾐí čiﾐﾐost a projekty MAS 
ふzejﾏéﾐa provozﾐí a ﾏzdové výdaje, vzděláváﾐí partﾐerů a zaﾏěstﾐaﾐIů a propagaIe realizaIe 

SCLLD).“ 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o zpráváIh ﾐezávislého auditora ふaudit účetﾐí závěrky a splﾐěﾐí 
podﾏíﾐek dotaIe z IROPぶ: 

přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo ヱ9, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヱ. 

Usneseﾐí Valﾐé hroﾏady č. Α/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko Here ﾐa vědoﾏí výsledek Zprávy ﾐezávislého auditora 
týkajíIí se účetﾐí závěrky za rok ヲヰヱ8 a Zprávy ﾐezávislého auditora týkajíIí se plﾐěﾐí podﾏíﾐek 
dotace IROP za rok 2018. 

 

přítoﾏﾐí čleﾐové Správﾐí rady ヵ, pro hlasovalo ヵ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Správﾐí rady č. ヲ/2019: 

Správﾐí rada MAS Holicko Here ﾐa vědoﾏí výsledek Zprávy ﾐezávislého auditora týkajíIí se účetﾐí 
závěrky za rok ヲヰヱ8 a Zprávy ﾐezávislého auditora týkajíIí se plﾐěﾐí podﾏíﾐek dotaIe IROP za rok 
2018. 

 

8) V dalšíﾏ Hodě jedﾐáﾐí ředitelka MAS HoliIko sezﾐáﾏila partnery MAS s Výročﾐí zprávou MAS 
Holicko za rok 2018. 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí výročﾐí zprávy MAS Holicko za rok 2018:  

přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo ヱ9, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヱ. 

Usneseﾐí Valﾐé hroﾏady č. Β/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje Výročﾐí zprávu MAS HoliIko za rok 2018. 

 

přítoﾏﾐí čleﾐové Správﾐí rady ヵ, pro hlasovalo ヵ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Správﾐí rady č. ン/2019: 

Správﾐí rada MAS HoliIko sIhvaluje Výročﾐí zprávu MAS HoliIko za rok 2018. 

 

9) Iﾐg. MiIhaela Kovářová stručﾐě sezﾐáﾏila čleﾐ┞ s ﾐávrheﾏ zﾏěﾐ┞ jedﾐaIího řádu Valﾐé 
hroﾏad┞ spočívajíIí v přidáﾐí hlasováﾐí per-rollaﾏ. Důvodeﾏ je to, že do iﾐterﾐí sﾏěrﾐiIe týkajíIí se 
adﾏiﾐistraIe projektů v prograﾏovéﾏ ráﾏIi IROP jsﾏe H┞li ﾐuIeﾐi přidat terﾏíﾐ┞, do kd┞ ﾏusí 
sﾏěrﾐiIi, výzvu, koﾐtrolﾐí list┞, apod. sIhválit valﾐá hroﾏada MAS od sIhváleﾐí daﾐého dokuﾏeﾐtu 
řídíIíﾏ orgáﾐeﾏ IROP. Hlasováﾐí per-rollaﾏ H┞ se používalo pouze pro t┞to účel┞, veškeré důležité 
rozhodováﾐí H┞ proHíhalo klasiIk┞. 
Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí zﾏěﾐy JedﾐaIího řádu Valﾐé hroﾏady MAS 
Holicko: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo ヱ9, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヱ. 
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Usneseﾐí Valﾐé hroﾏady č. Γ/2019: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje předložeﾐý ﾐávrh zﾏěﾐy JedﾐaIího řádu Valﾐé 
hromady MAS Holicko. 

 

10) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé o pláﾐovaﾐé čiﾐﾐosti MAS HoliIko v roce 2019 –
Koﾏuﾐitﾐě vedeﾐý ﾏístﾐí rozvoj ヲヰヱヴ – ヲヰヲヰ, Malý LEADER pro HoliIko, aﾐiﾏaIe škol v OP VVV, 

Místﾐí akčﾐí pláﾐ rozvoje vzděláváﾐí (MAP), KRAJ PERNŠTEJNŮ regioﾐálﾐí produkt, TuristiIká oHlast 
Pardubicko, propagace MAS a jejího úzeﾏí, dotačﾐí poradeﾐství.  

Dále H┞lo projedﾐáﾐo ﾏožﾐé zapojeﾐí MAS do dalšíIh ヲ projektů ふdotačﾐíIh titulůぶ: ŠaHloﾐ┞ pro NNO 
a Koﾏuﾐitﾐí pláﾐováﾐí soIiálﾐíIh služeH. 

ŠaHloﾐ┞ pro NNO ふvýzva OP VVV, č. Αヱぶ: Jedﾐá se o podporu aktivit NNO vzdělávajíIíIh děti a ﾏládež 
ふskauti, rodiﾐﾐá Ieﾐtra, doHrovolﾐí hasiči, ﾏ┞slivIi, Ihovatelé,..ぶ – vzdělávaIí kurz┞ pro vedouIí 
kroužků, projektové dﾐ┞, podpora kluHů, sdíleﾐí zkušeﾐostí s jiﾐýﾏi kluH┞. Nelze podpořit sportovﾐí 
orgaﾐizaIe a orgaﾐizaIe posk┞tujíIí soIiálﾐí služH┞. Spolk┞ si ﾐavolí aktivit┞ ふšaHloﾐ┞ぶ a MAS zajistí 
řízeﾐí projektu. Projekt ﾐa ン rok┞, výše dotaIe ヱヰヰ%, výše projektu ヱ-ヲヰ ﾏil Kč. V tuto Ihvíli ﾏáﾏe 
v úzeﾏí zjištěﾐ zájeﾏ pouze o IIa ヲヵヰ tis. Kč, proto uvažujeﾏe o spojeﾐí úzeﾏí s jinou MAS. 

V ráﾏIi diskuse H┞lo doﾏluveﾐo, že ještě jedﾐou půjde e-ﾏail ﾐa starost┞ oHIí, aH┞ dal┞ ﾏaﾐažerkáﾏ 
MAS aktuálﾐí koﾐtakt┞ ﾐa ﾏístﾐí spolk┞. 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o podáﾐí žádosti o podporu MAS HoliIko do výzvy OP VVV č.Αヱ: 
přítoﾏﾐí čleﾐové Správﾐí rady ヵ, pro hlasovalo ヵ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Správﾐí rady č. ヴ/2019: 

Správﾐí rada MAS HoliIko sIhvaluje podáﾐí žádosti o podporu MAS HoliIko do výzvy OP VVV č. Αヱ 
Zvyšováﾐí kvality ﾐeforﾏálﾐího vzděláváﾐí. V případě ﾐedosáhﾐutí ﾐa ﾏiﾐiﾏálﾐí výši projektu 
sIhvaluje sloučit úzeﾏí s jiﾐou MAS a podat žádost o podporu za toto větší úzeﾏí. 

 

Koﾏuﾐitﾐí pláﾐováﾐí soIiálﾐíIh služeH ふvýzva OP )aﾏěstﾐaﾐost, č. ヱヰヶぶ: Jedﾐá se o síťováﾐí 
posk┞tovatelů soIiálﾐíIh služeH ﾐa úzeﾏí ORP HoliIe a v┞tvořeﾐí strategiIkého pláﾐu pro tuto oblast. 

Dík┞, kteréﾏu Hude Huď ﾏožﾐo žádat o další dotaIe ﾐeHo i v┞jedﾐat ﾐa ParduHiIkéﾏ kraji rozšířeﾐí 
posk┞tovaﾐýIh soIiálﾐíIh služeH ﾐa úzeﾏí. Partﾐereﾏ projektu Hude Město HoliIe. Projekt ﾐa ヲ rok┞, 
výše dotaIe ヱヰヰ%, výše projektu ヰ,ヵ – ン ﾏil Kč. Předpokládáﾏe žádat IIa o ヲ,ヵ ﾏil Kč. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o podáﾐí žádosti o podporu MAS HoliIko do výzvy OP 
)aﾏěstﾐaﾐost č.ヱヰ6: přítoﾏﾐí čleﾐové Správﾐí rady ヵ, pro hlasovalo ヵ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se 
zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Správﾐí rady č. ヵ/2019: 

Správﾐí rada MAS HoliIko sIhvaluje podáﾐí žádosti o podporu MAS HoliIko do výzvy OP 
Zaﾏěstﾐaﾐost č. ヱヰヶ Podpora proIesu pláﾐováﾐí soIiálﾐíIh služeH ﾐa oHeIﾐí úrovﾐi. 

 

11) Poté ředitelka sezﾐáﾏila přítoﾏﾐé s aktualizaIí Pláﾐu výzev MAS HoliIko ヲヰヱヶ-2023, kde byly 

upraveﾐ┞ fiﾐaﾐčﾐí alokaIe pro rok┞ ヲヰヱΓ a ヲヰヲヰ dle dﾐes sIhváleﾐé aktualizaIe Strategie CLLD. 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí aktualizovaﾐého Pláﾐu výzev MAS HoliIko ヲヰヱヶ - 2023: 

přítoﾏﾐí čleﾐové Prograﾏového výHoru 5, pro hlasovalo 5, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 



Stráﾐka 7 z 7 

Usﾐeseﾐí Prograﾏového výHoru č. 7/2019: 

Prograﾏový výHor MAS HoliIko sIhvaluje aktualizaIi Pláﾐu výzev MAS HoliIko ヲヰヱヶ - 2023. 

 

Dále ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala o toﾏ, že ParduHiIký kraje opět pláﾐuje v┞hlásit výzvu pro 

MAS v ráﾏIi POV PK pro rok ヲヰ20, jehož Iíleﾏ je podpora úzeﾏí MAS forﾏou realizaIe ﾏalýIh 

projektů v úzeﾏí. Fiﾐaﾐčﾐí alokaIe pro MAS HoliIko Hude stejﾐě jako loﾐi ンヵヰ tis. Kč. Dotačﾐí titul je 
zaﾏěřeﾐ ﾐa podporu projektů z oblasti obnovy a údržHy oHčaﾐské v┞Haveﾐosti, veřejﾐého prostoru, 
sportovﾐíIh zařízeﾐí, sakrálﾐíIh staveH, apod. Příjeﾏ žádostí ﾐa ParduHiIkéﾏ kraji poHěží do 
30.9.2019.   

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o zapojeﾐí do dotačﾐího titulu POV PK pro projekt┞ MAS: přítoﾏﾐí 
čleﾐové Správﾐí rady ヵ, pro hlasovalo ヵ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Správﾐí rady č. ヶ/2019: 

Správﾐí rada MAS Holicko sIhvaluje zapojeﾐí MAS HoliIko do dotačﾐího titulu POV PK pro projekty 
MAS a vyhlášeﾐí výzvy Malý LEADER pro HoliIko pro rok ヲヰ20. 

 

12) )ávěreﾏ ředitelka MAS Holicko Iﾐg. MiIhaela Kovářová poděkovala přítoﾏﾐýﾏ partﾐerůﾏ 
MAS Holicko za účast. 

 

Jedﾐáﾐí skoﾐčilo v 16:45 hodin. 

 

 

Zapsala:   

 

 

 

 

  

Iﾐg. MiIhaela Kovářová   

 

 

 

  

Ověřovatelé zápisu:   

 

 

 

 

  

Michal Kurka  Vladislava Mašková 

 


